
 

 

 

 

Perspectiefnota 2024-2027 

 

Tijdens mijn bijdrage namens de T@B in 2021 was de titel van mijn betoog “tussen hoop en 

vrees”. Tijdens mijn bijdrage in 2022 zag de wereld er ineens anders uit. Tot en met 2025 

een begrotingsoverschot en met de komst van de meicirculaire zelfs tot en met 2026 een 

positief saldo. Tussen hoop en vrees maar wel met een beter financieel perspectief.  

 

Daar lag daar ineens de perspectiefnota van 2024 – 2027 op de deurmat. Dat was toch even 

schrikken. Vanaf dit lopende jaar 2023 tot en met 2027 oplopende tekorten. Wederom 

tussen hoop en vrees. Een mogelijk meevaller kan zijn dat energieprijzen flink gaan dalen. 

Het college neemt de gok door de energielasten met 2,5 ton per jaar structureel te verlagen. 

Daarmee is ook het begrotingsresultaat 2024 geprognotiseerd positief. Financieel gezien is 

het hopen op een zachte winter en op tijd vast klikken van de prijzen. 

 

Dit jaar is het tekort op de lopende begroting ruim 5,5 ton. Samen met de andere 

gemeenten zal er aangeklopt worden bij het Rijk voor extra gelden. Het zal een lange adem 

worden vrees ik. Tussen hoop en vrees dan maar weer. 

 

In de inleiding schrijft het college dat de mogelijke toekomstige investeringen als PM post 

zijn opgenomen in het investeringsoverzicht 2023 – 2027. 

 

De T@B begrijpt dat, maar er zijn een aantal zaken waar wij als partij graag aandacht voor 

willen vragen met name de projecten die al meerdere keren vooruit zijn geschoven. Denk 

aan het opknappen van Buitendams, de aanpak van de Nieuweweg, en de komst van een 

buitenbad in ons dorp. Voorzitter, de werkelijkheid heeft ons achterhaalt. Gisteren ging er 

een persbericht uit dat er ontwikkeld gaat worden aan de Nieuweweg, Middenwetering, 

bouwen van woningen en een nieuwe ijsbaan. Dank college, een goede eerste stap al moet 

er nog wel veel gebeuren en vergeet hierbij niet de direct omwonenden te betrekken. Goed 

werk aan de voorkant scheelt gedoe aan de achterkant. 

 

De risicoparagraaf bestaat dit jaar uit 5 volle pagina’s. Goed dat het college dat benoemd. 

Het Rijk komt nog steeds met extra geld, maar de bodem van de schatkist is in zicht. 

Daarnaast blijft ons kabinet maar zaken over de schutting gooien. De oplopende spanning 

rondom de asielproblematiek, ontwikkelingen in de geopolitiek, bouwprojecten die stilgelegd 

worden en niet onbelangrijk de besluiteloosheid van ons kabinet. In onze gemeente gaan er 

gelukkig nog palen de grond in, maar voor nieuwe projecten wordt het steeds moeilijker.  

 

De T@B vindt verlevendiging in ons dorp van groot belang. De T@B is blij met de goede 

ontwikkelingen op dit gebied. De oprichting van het ondernemersfond, er komt weer een 

braderie in het centrum van ons dorp en er zijn weer plannen om een dergelijk evenement in 

Boven Hardinxveld te organiseren.  



 

 

Door dergelijke evenementen komen inwoners samen en zorgt voor veel blije gezichten. Wij 
zeggen ga zo door om samen als gemeente, ondernemers, verenigingen, inwoners maar 
vooral al die vrijwilligers. Zonder vrijwilligers zijn er geen evenementen mogelijk. Blijf 
aandacht geven aan de vele vrijwilligers die ons dorp rijk is. 
 
Er is zoals bekend een vervolg onderzoek gestart door Deloitte en de Reeder. Aanleiding was 
en is om te kijken waar de organisatie nu staat. Wat is er gedaan met de aanbevelingen 
vanuit het onderzoeksrapport uit 2020, waar staan we nu als organisatie met als groot 
aandachtspunt de cultuuromslag en als laatste wat is er nodig voor de organisatie om 
toekomstbestendig te zijn.  
Dit onderwerp zal later dit jaar de volledige aandacht krijgen en de T@B is dan ook erg 
benieuwd naar de uitkomsten van dit vervolg onderzoek. 
 
Dan de zorg over de alsmaar oplopende ICT kosten. Het lijkt zo langzamerhand wel een 
“open einde regeling”. We kunnen niet meer zonder maar als je ICT door blijft ontwikkelen 
dan zou je toch denken dat er ergens winst te behalen is in de kosten van dienstverlening? 
Aandachtspunt voor het college. Maak dat nu eens inzichtelijk. 
 
De uitspraken van onze minister van Infrastructuur en Waterstaat kwamen ook binnen in 
onze regio. Sterker nog het raakt direct onze gemeente. Een van de pauze projecten is de 
verbreding van de A15 tussen Hardinxveld en Gorinchem. Mogelijk kan het college iets 
zeggen over hoe dit nieuws bij hen is binnengekomen. 
Wellicht is het een idee voor onze horeca ondernemers wat aan catering te laten doen langs 
de A15. Met al dat file verkeer is daar misschien nog wat winst te behalen. 
 
Deze Perspectiefnota nemen we ter kennisgeving aan. De extra kosten voor 2023 zijn 
akkoord. Er staan mooie plannen op de rol veel aandacht voor bouwen en groen maar ook 
aandacht voor goede veiligheid en werken aan zorg op de juiste plek. Blijf inwoners 
meenemen in de plannen. Investeer aan de voorkant dan krijg je veel meer de handen op 
elkaar. Zorg voor een betrouwbare en benaderbare lokale overheid.  
 

 


